

DECLARATION FOURNISSEUR Directive 97/23/CE Equipements sous pression

MANUFACTURER'S DECLARATION Directive 97/23/EC Pressure Equipment Directive (PED)

Les thermomètres et capteurs de température ainsi que leurs doigts de gant sont considérés comme capteurs isolés sans volume propre sous pression. Ils ne répondent ni à la définition: «Accessoire sous pression» (Art. 1, par. 2.1.4), ni à la définition: «Accessoire de sécurité» (Art. 1, par. 2.1.3). En conséquence, le marquage CE ne peut pas y être apposé.

Lesdits produits entrent néanmoins dans le cadre de l'article 3, par. 3, et sont fabriqués selon les règles de l'art en usage dans les Etats membres.

Thermometers and temperature sensors as well as their thermowells are classified by the above mentioned directive as isolated sensors without own compartment under pressure.

They do not fulfill the requirements neither for "Pressure accessories" (article 1 par. 2.1.4) nor for "Safety Accessories" (article 1. par. 2.1.3) . Therefore , thermometers and thermowells cannot bear the CE mark as per the meaning of the above mentioned directive.

The mentioned products nevertheless have to comply with art. 3 par. 3 of the directive and are designed and manufactured in accordance with the sound practice.

Le contrôle de fabrication interne des instruments est garanti par le Système Qualité selon ISO 9001:2008 mis en pratique à l'usine et certifié par l'ICIM S.p.A.

The control of internal manufacturing of the instruments is assured by the Quality System according to ISO 9001:2008 of the factory, certified from ICIM S.p.A.

NUOVA FIMA
Administrateur Délégué
Managing Director
F. Zaveri

Ce document est établi à partir d'un système informatique et est valide sans signature.
The document is produced with computing device and it is valid without signature.

*Le présent document est soumis à une gestion contrôlée et ne peut être reproduit sans l'autorisation de NUOVA FIMA S.p.A.
This document is issued as controlled copy and it can not be reproduced without NUOVA FIMA licence.*

Date d'émission 26/07/2010

Edition 0

Emis UGQ-G.Adami

Vu et approuvé DP-F.Zaveri